
Referat fra Bestyrelsesmøde i Handelstandsforeningen 
17. april 2024 

Tilstede var: Bo, Winnie, Mette, Jette, Christina


Formanden orienterer om beslutningen om at fratræde som formand ved næste generalforsamling 
og foreslår Winnie som den nye formand. 

Det aftales efterfølgende at Winnie med øjeblikkelig virkning træder til som næstformand, for at 
gøre overgangen så let og glidende som muligt.


Lyskæder 

- en er i stykker og skal repareres

- der mangler forsat kæder flere steder i byen

- Pynt til kommende årstider og højtider. Hvad skal vi have?


Flagstænger

- Foreningen er blevet tilbudt garager ved kirken til opbevaring af flagstænger

- Betaling endnu ikke aftalt

- Arbejdsdag i forbindelse med flytning af stænger

- De ødelagte flagstænger er erstattet

- der søges om midler hos Brandkassens fond.

- Christina har lavet skriv som Bo sender


Gavekort

- Nybolig har bedt om 10 gavekort á 2.500 kr/stk

- Alle butikker spørges om de ønsker at være med i gavekortene, også dem der ikke er 

medlemmer. Hvem gør det?


Store Heddinge App

- der er kommet forslag om en app med information om byens butikker og aktiviteter. Jesper 

(musik) har bolden.


Ølvogn 

- Lions har givet udtryk for at ville købe foreningens ølvogn, men der er bred enighed om at takke 

nej.

- Tilbyder stedet leje/låne muligheder

- Der efterlyses en politik for lån/leje

- Skal der nye sponsorer på vognen?


Kløverstier

- Foreningen har modtaget information om indvielse af kommunens Kløverstier. Vi gør ikke mere


Bogføringen

- Mette mangler de sidste detaljer før bogføringen er endeligt flyttet over


Aktiviteter

- aktivitetsudvalget har sendt et flot og fyldestgørende skriv ud angående planlagte aktiviteter, 

samt aktiviteter på tegnebrættet


Parkeringsforhold

- Enighed om at det er en opgave der ligger hos kommunen


